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Vragen: 
 
Vanaf 1 januari 2018 ontvangen Amsterdammers alleen nog reclamedrukwerk als zij een ja-ja-sticker op hun brievenbus hebben geplakt (opt-
in). Dit besluit van de gemeente Amsterdam volgt op een uitspraak in een rechtszaak die partijen uit de folderbranche hadden aangespannen. 
Nu is het nog zo dat als mensen geen sticker hebben, zij alles in de bus krijgen. Veel daarvan wordt ongelezen weggegooid, wat voor irritatie 
zorgt en het milieu belast.  
 
Op het platform van GDP is een initiatief binnen gekomen om ook in Gooise Meren ja-ja stickers in te voeren. Alvorens wij dit initiatief verder 
in behandeling nemen, willen wij de volgende vragen stellen?   
 
 
1. Moet de raad een besluit nemen over de eventuele invoering van een ja-ja sticker, of is dat een college bevoegdheid?  
 
Antwoord: 
In Amsterdam heeft de gemeenteraad besloten tot wijziging van de Afvalstoffenverordening om het opt-out-systeem te veranderen in een opt-in-
systeem.  
In onze gemeente hebben we geen eigen afvalstoffenverordening, maar geldt de Afvalstoffenverordening regio Gooi en Vechtstreek 2017 
(vastgesteld door het algemeen bestuur van de regio). Daarin is geen verbod opgenomen voor het bezorgen van ongeadresseerd reclamedrukwerk.   
Als we het opt-in-systeem in onze regio willen invoeren zal dat via een wijziging van de regionale afvalstoffenverordening moeten plaatsvinden en 
dat is een bevoegdheid van het algemeen bestuur van de regio Gooi en Vechtstreek. 
Als we het als gemeente zelf willen regelen, zal de gemeenteraad daartoe een besluit moeten nemen (vaststelling van een afzonderlijke 
verordening, dan wel via een wijziging van de Algemene Plaatselijke Verordening).  
 
2. Binnen welke termijn zou dit ingevoerd kunnen worden?  
 
Antwoord: 
Binnen welke termijn dit ingevoerd kan worden is niet precies te zeggen.  
In Amsterdam heeft het meer dan anderhalf jaar geduurd: de gemeenteraad heeft op 20 april 2016 een principebesluit genomen en de 
inwerkingtreding is op 1 januari 2018. 
In zijn algemeenheid kan worden gezegd dat invoering via de Afvalstoffenverordening van de regio Gooi en Vechtstreek naar verwachting wat 
langer duurt dan invoering via een eigen gemeentelijke verordening. 
 
3. Heeft deze uitspraak juridische doorwerking voor de andere gemeenten in Nederland?  
 
Antwoord: 
Het is niet zo dat de uitspraak van de Rechtbank Amsterdam betekent dat het opt-in-systeem automatisch geldt in andere gemeenten in 
Nederland. De gemeenteraden (of algemeen bestuur regio’s) zullen zelf een besluit moeten nemen tot invoering van het opt-in-systeem.  
 
De folderbranche heeft overigens aangekondigd in beroep te gaan tegen de uitspraak van de Rechtbank Amsterdam. Het is verstandig die 
procedure af te wachten. 
 
 


